
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 1 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26. abril . 2022

Hora inicio/fin: 20:00 / 20:35

Lugar: Cámara Agraria Local, Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros asistentes:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Miembros ausentes: 

Pendiente designar
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV PERI-18

Concejal (Vicepresidente)
Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (PSPV) (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola (*)
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat (*)
AMPA CP Madre Vedruna (*)
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del 
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de 
vocal del Consejo Municipal del Distrito Este, del señor Alejandro José López Beltrán que 
viene como Persona designada por el partido político Ciudadanos, en sustitución de Nieves 
Ruiz  Gellida,  y  el  señor  Manel  Esteve  Vidagany  que  viene  en  representación  de  la 
Asociación de Vecinos Peri-18.  Para ello se hace referencia al Real Decreto 707/1979, de 
5 de abril, por el que se establece la fórmula de juramento en cargos y funciones públicas.

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha  26 de  octubre de 
2021.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

En primer lugar el señor Jorbe Ribes, se presenta como nuevo Presidente de la 
Junta  y  Consejo  del  Distrito  Este,  tras  la  renuncia  al  acta  de  Concejal  del  anterior 
Presidente, David Donate Castiblanque, mediante escrito presentado el pasado 6 de abril 
de 2022.

El señor Ribes comunica que, el lugar de reuniones de la Junta y Consejo a partir 
de ahora será en estas dependencias de la Cámara Agraria Local, situada en la Av Mare 
de Déu de Lledó, 16.

En cuanto al Vicepresidente, se espera que el grupo Municipal Socialista designe 
para la próxima reunión un nuevo Concejal que a su vez ostentará dicho cargo.

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Esteban  Adell  Boix. En  primer  lugar  el  señor  Adell  manifiesta  su 
sorpresa positiva, por el quorum alcanzado en esta reunión. Seguidamente, expresa su 
malestar por el hecho de que algunos miembros tanto de la Junta como del Consejo, no se 
solidarizan con el resto, al no concretar en el correo de la convocatoria correspondiente, su 
asistencia, o no, a las reuniones. El señor Adell comenta que han habido varias reuniones 
que no se han podido llevar a cabo por falta de quorum, y que si todos los miembros 
manifestaran su intención de venir o no, por lo menos hasta la misma mañana del día de la 
reunión, el Secretario podría avisar, en el caso de que no se alcanzara el quorum por las 
ausencias, para no  viniera el resto en vano, ya que al fin y al cabo todo el mundo tiene 
cosas que hacer.

Interviene Vicent Grau Reig. El señor Grau manifiesta en primer lugar, su deseo 
de  que  se le  conteste  por  escrito,  cual  será  la  ubicación  del  nuevo  Conservatorio  de 
Música, tal y como se quedó con el anterior Presidente, en el acta del pasado Consejo de 
26 de octubre de 2021.

Por  otra parte  el  señor  Grau propone a  todos los  miembros del  Consejo  que 
realicen  una  reflexión  de  autocrítica,  pensar  más  en  positivo,  etc.,  para  que  estas 
reuniones funcionen, todo ello  a colación de la palabras del señor Adell,  por la falta de 
solidaridad  de  algunos  miembros  del  Consejo  al  no  comunicar  la  asistencia,  a  las 
reuniones. Recordar que si no hay quorum en dichas reuniones, éstas no se pueden llevar 
a cabo, provocando el enfado de los que si asisten.

Finalmente el señor Grau propone dos temas para tratar en estas reuniones: “El 
aire de baja calidad en Castellón”, y “Plan General de Ordenación Urbana. Explicación del 
proyecto pormenorizado”.

Interviene Luciano Ferrer Pons. El señor Ferrer, con relación al tema “El aire de 
baja calidad en Castellón”, propuesto por el señor Grau, manifiesta que la calidad del aire 
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de  Castellón  es  excelente,  probado  con  datos  científicos  y  que  se  puede  consultar 
diariamente con una aplicación en el móvil.

Interviene  Cristian  Ferández  Vaquero.  El  señor  Fernández  comenta  que  el 
asfalto de la Av Hermanos Bou está algo deteriorado.

Interviene  Manel Esteve Vidagany. El señor Esteve manifiesta en primer lugar 
que las plataformas de las terrazas de las cafeterías deberían limpiarse por debajo ya que 
son un nido de ratas. Habría que buscar de que manera se puede llevar a cabo dicha 
limpieza.

El señor Esteve expresa su malestar por la falta de civismo por parte de algunos 
propietarios de perros, al no recoger sus cacas. Quizás se debería poner un impuesto a los 
propietarios de perros, añade el señor Esteve.

El señor Esteve expresa también su malestar por los problemas de circulación de 
Castellón,  en  general.  Como  ejemplo  están  la  calle  Fernando  El  Católico  y  Av 
Columbretes. A ver que solución se pude dar al respecto.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y treinta y  cinco minutos,  extendiéndose de ella  la  presente acta firmada por  el 
Presidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 1

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. abril . 2022

Hora inici/fi: 20:00 / 20:35

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres assistents:

JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
ALEJANDRO JOSÉ LÓPEZ BELTRÁN
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
VICENT GRAU REIG
VICKY AMORES HEREDIA
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
MANEL ESTEVE VIDAGANY

Membres absents: 

Pendiente designar
RAFA JIMÉNEZ CÉVOL
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
JOAN BERNAT MAYOR
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
MERCEDES CLARÓS VILAR
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

President (Partit Socialista – PSPV)
Regidor (VOX)
Veí (Alcaldia)
Veí (Alcaldia)
Veí (Partit Popular - PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX)
Persona (Compromis)
A VV Rafalafena
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV PERI-18

Regidor (Vicepresident)
Veí (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (PSPV) (*)
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Lluis Revest (*)
AMPA CP Bernat Artola (*)
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Penyagolosa
AMPA IES Sos Baynat (*)
AMPA CP Madre Vedruna (*)
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 6
3M

3P
XS

J5
ZY

G
J7

LF
T4

K6
YG

37
K 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//s

ed
e.

ca
st

el
lo

.e
s/

 
D

oc
um

en
to

 fi
rm

ad
o 

el
ec

tró
ni

ca
m

en
te

 d
es

de
 la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pá
gi

na
 4

 d
e 

6 



Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del 
dia es procedeix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de 
vocal del Consell Municipal del Districte Est, del senyor Alejandro José López Beltrán que 
ve com a Persona designada pel partit  polític Ciutadans, en substitució de Nieves Ruiz 
Gellida,  i  el senyor Manel Esteve Vidagany que ve en representació de l'Associació de 
Veïns Peri-18. Per a això es fa referència al Reial decret 707/1979, de 5 d'abril, pel qual 
s'estableix la fórmula de jurament en càrrecs i funcions públiques.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 26 d'octubre de 2021.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

En primer lloc el senyor Jorbe Ribes, es presenta com a nou President de la Junta 
i Consell del Districte Est, després de la renúncia a l'acta de Regidor de l'anterior President, 
David Donate Castiblanque, mitjançant escrit presentat el passat 6 d'abril de 2022.

El senyor Ribes comunica que, el lloc de reunions de la Junta i Consell a partir  
d'ara serà en estes dependències de la Cambra Agrària Local, situada en la Av Mare de 
Déu de Lledó, 16.

Quant al Vicepresident, s'espera que el grup Municipal Socialista designe per a la 
pròxima reunió un nou Regidor que al seu torn ostentarà este càrrec.

3r.- Precs i preguntes.

Intervé  Esteban Adell  Boix. En primer  lloc  el  senyor  Adell  manifesta la  seua 
sorpresa positiva, pel quòrum aconseguit en  esta reunió. Seguidament,  expressa el seu 
malestar pel fet que alguns membres tant de la Junta com del Consell, no se solidaritzen 
amb  la  resta,  al  no  concretar  en  el  correu  de  la  convocatòria  corresponent,  la  seua 
assistència, o no, a les reunions. El senyor Adell comenta que han hagut diverses reunions 
que no s'han pogut dur a terme per falta de quòrum, i que si tots els membres manifestaren 
la seua intenció de vindre o no, almenys fins al mateix matí del dia de la reunió, el Secretari 
podria avisar, en el cas que no s'aconseguira el quòrum per les absències, per a que no 
vinguera la resta en va, ja que al cap i a la fi tothom té coses que fer.

Intervé Vicent Grau Reig. El senyor Grau manifesta en primer lloc, el seu desig 
que se li conteste per escrit, on serà la ubicació del nou Conservatori de Música, tal com es 
va quedar amb l'anterior President, en l'acta del passat Consell de 26 d'octubre de 2021.

D'altra banda el senyor Grau proposa a tots els membres del Consell que realitzen 
una reflexió d'autocrítica, pensar més en positiu, etc., perquè estes reunions funcionen, tot 
això a col·lació de la paraules del senyor Adell, per la falta de solidaritat d'alguns membres 
del Consell al no comunicar l'assistència, a les reunions. Recordar que si no hi ha quòrum 
en estes reunions, no es poden dur a terme, provocant l'enuig dels quals si assisteixen.

Finalment  el  senyor  Grau proposa dos temes per  a tractar  en  estes reunions: 
“L'aire  de baixa  qualitat  a  Castelló”,  i  “Pla  General  d'Ordenació  Urbana.  Explicació  del 
projecte detallat”.
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Intervé Luciano Ferrer Pons. El senyor Ferrer, en relació amb el tema “L'aire de 
baixa qualitat a Castelló”, proposat pel senyor Grau, manifesta que la qualitat de l'aire de 
Castelló és excel·lent, provat amb dades científiques i que es pot consultar diàriament amb 
una aplicació en el mòbil.

Intervé Cristian Ferández Vaquer. El senyor Fernández comenta que l'asfalt de 
la Av Germans Bou està una mica deteriorat.

Intervé  Manel Esteve Vidagany. El senyor Esteve manifesta en primer lloc que 
les plataformes de les terrasses de les cafeteries haurien de netejar-se per davall ja que 
són un niu de rates. Caldria buscar de quina manera es pot dur a terme esta neteja.

El senyor Esteve expressa el seu malestar per la falta de civisme per part d'alguns 
propietaris  de gossos,  al  no  recollir  els  seus  excrements.  Potser  s'hauria  de posar  un 
impost als propietaris de gossos, afig el senyor Esteve.

El senyor Esteve expressa també el seu malestar pels problemes de circulació de 
Castelló,  en  general.  Com  a  exemple  estan  el  carrer  Fernando  El  Católico i  Av 
Columbretes. A veure quina solució es pot donar sobre este tema.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i 
trenta-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

(Document signat electrònicament al marge.)
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